
 

 

SUPREME COURT OF CANADA -- JUDGMENTS IN LEAVE APPLICATIONS 
OTTAWA,  2013-10-03  THE  SUPREME  COURT  OF  CANADA  HAS  TODAY  

DEPOSITED  WITH  THE  REGISTRAR  JUDGMENTS  IN  THE FOLLOWING  
APPLICATIONS  FOR  LEAVE  TO  APPEAL. 

FROM:  SUPREME  COURT  OF  CANADA  (613) 995-4330 
 
COUR SUPRÊME DU CANADA -- JUGEMENTS SUR DEMANDES D’AUTORISATION  

OTTAWA,  2013-10-03  LA  COUR  SUPRÊME  DU  CANADA  A  DÉPOSÉ  
AUJOURD’HUI  AUPRÈS  DU  REGISTRAIRE  LES  JUGEMENTS  DANS  LES  

DEMANDES  D’AUTORISATION  D’APPEL  QUI  SUIVENT. 
SOURCE:  COUR  SUPRÊME  DU  CANADA  (613) 995-4330 
  
 
COMMENTS/COMMENTAIRES: comments-commentaires@scc-csc.ca 

 
 

APPLICATIONS FOR LEAVE / DEMANDES D’AUTORISATION : 
 
Note for subscribers:  

The summaries of the cases are available at http://www.scc-csc.gc.ca : 
Click on Cases and on SCC Case Information, type in the Case Number and press Search.  Click 

on the Case Number on the Search Result screen, and when the docket screen appears, click on 
“Summary” which will appear in the left column. 
 

Alternatively, click on  
http://scc.lexum.org/decisia-scc-csc/scc-csc/news/en/item/4394/index.do 
 

Note pour les abonnés :  
Les sommaires des causes sont affichés à l’adresse http://www.scc-csc.gc.ca : 

Cliquez sur « Dossiers », puis sur « Renseignements sur les dossiers ». Tapez le no de dossier et 
appuyez sur « Recherche ».  Cliquez sur le no du dossier dans les Résultats de la recherche pour 

accéder au Registre.  Cliquez enfin sur le lien menant au « Sommaire » qui figure dans la colonne 
de gauche. 
 

Autre façon de procéder : Cliquer sur  
http://scc.lexum.org/decisia-scc-csc/scc-csc/news/fr/item/4394/index.do 
 

 

 

 

DISMISSED WITH COSTS / REJETÉES AVEC DÉPENS 
 

Ura Greenbaum v. Public Curator of Quebec et al. (Que.) (Civil) (By Leave) (35450) 

(The application for leave to appeal is dismissed with costs to the respondents Public Curator of Quebec, Réjean 

Boudreau and Groupe Boudreau Richard inc. /  

La demande d’autorisation d’appel est rejetée avec dépens en faveur des intimés Curateur public du Québec, Réjean 

Boudreau et Groupe Boudreau Richard inc.) 

Coram: LeBel / Karakatsanis / Wagner 
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**** 

 

Onex Corporation et al. v. American Home Assurance Company et al. (Ont.) (Civil) (By Leave) (35341) 

(The application for leave to appeal is dismissed with costs to American Home Assurance Company, Brit Syndicates 

Ltd. (Lloyd’s Syndicate 2987), Heritage Managing Agency Limited (Lloyd’s Syndicate 3245) and XL Insurance 

Company Limited. /  

La demande d’autorisation d’appel est rejetée avec dépens en faveur d’American Home Assurance Company, Brit 

Syndicates Ltd. (Lloyd’s Syndicate 2987), Heritage Managing Agency Limited (Lloyd’s Syndicate 3245) et XL 

Insurance Company Limited.) 

Coram: Fish / Rothstein / Moldaver 

 

**** 

 

Maria Cornelia Erdmann v. Complaints Inquiry Committee of the Institute of Chartered Accountants of Alberta  

(Alta.) (Civil) (By Leave) (35403) 

Coram: Fish / Rothstein / Moldaver 

 

**** 

 

Corporation of the City of Windsor et al. v. Amyotrophic Lateral Sclerosis Society of Essex County et al. (Ont.) 

(Civil) (By Leave) (35425) 

Coram: Fish / Rothstein / Moldaver 

 

**** 

 

Robin Argue v. Corporation of the Township of Tay (Ont.) (Civil) (By Leave) (35409) 

Coram: Fish / Rothstein / Moldaver 

 

**** 

 

Gilbert McIntyre v. Ontario College of Teachers (Ont.) (Civil) (By Leave) (35437) 

Coram: Abella / Rothstein / Moldaver 

 

**** 

 

B010 v. Minister of Citizenship and Immigration (F.C.) (Civil) By Leave) (35388) 

(The motion to strike is granted.  The application for leave to appeal is dismissed with costs. /  

La requête en radiation est accueillie.  La demande d’autorisation d’appel est rejetée avec dépens.) 

Coram: Abella / Rothstein / Moldaver 

 

**** 

 

DISMISSED WITHOUT COSTS / REJETÉES SANS DÉPENS 
 

Hailemikael Fekade Kassa v. Her Majesty the Queen (Ont.) (Criminal) (By Leave) (35439)  

(The motions for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal and to appoint counsel are 

granted. The application for leave to appeal is dismissed without costs. /  

Les requêtes en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d’autorisation d’appel et en 

nomination d’un avocat sont accueillies. La demande d’autorisation d’appel est rejetée sans dépens.) 

Coram: LeBel / Karakatsanis / Wagner 

 

**** 

 

Spearhead Management Canada Ltd. v. Her Majesty the Queen (Ont.) (Criminal) (By Leave) (35417) 

Coram: LeBel / Karakatsanis / Wagner 

 



 

 

**** 

 

Elie Malka et al. v. Larry Vasiliadis et al. (Ont.) (Civil) (By Leave) (35395) 

Coram: Fish / Rothstein / Moldaver 

 

**** 

 

MOTION FOR EXTENSION OF TIME AND APPLICATION FOR LEAVE TO APPEAL/ 

DEMANDE DE PROROGATION DU DÉLAI ET DEMANDE D’AUTORISATION 

D’APPEL 
 

Victoria Douglass v. Warren Milne et al. (Ont.) (Civil) (By Leave) (35396) 

(The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal and to state a constitutional 

question is dismissed. In any event, had such motion been granted, the application for leave to appeal would have 

been dismissed with costs. /  

La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d’autorisation d’appel et pour formuler 

une question constitutionnelle est rejetée. Quoi qu’il en soit, même si la requête avait été accueillie, la demande 

d’autorisation d’appel aurait été rejetée avec dépens.) 

Coram: LeBel / Karakatsanis / Wagner 

 

**** 

 

 


